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Vragen van het lid van Velzen (SP)
aan de staatssecretaris van Justitie
over de terugkeer in de samenleving
van ex-tbs’ers. (Ingezonden
2 november 2009)

1
Herinnert u zich de uitzending van
Netwerk van 31 juli 2009,1 waarin te
zien was hoe de tenuitvoerlegging
van de tbs-maatregel van de heer
Y. B. vooral door externe factoren
ernstig werd vertraagd?

2
Hoe beoordeelt u de gang van zaken
in de zaak van de heer Y. B., die zelf
vroeg om een tbs-behandeling, maar
door ontsnappingen en strafbare
feiten van andere tbs’ers uiteindelijk
12 jaar in een kliniek verbleef? Hoe
kan het dat de deskundigen die de
rechter moesten adviseren over de
zoveelste verlenging van de
maatregel, zo lijnrecht tegenover
elkaar stonden als in deze zaak?

3
Bent u ervan op de hoogte dat de
heer Y. B. sinds 16 oktober 2009 is
ontslagen uit de tbs-kliniek en na een
jarenlang verblijf in verschillende
klinieken zonder ook maar enige
betrokkenheid van de reclassering op
straat staat? Is er over nagedacht hoe
ook in het geval van contraire
beëindiging van de tbs-behandeling
een terugkeer in de samenleving naar
omstandigheden zo soepel mogelijk
kan verlopen?

4
Wat kan en mag in een dergelijk
geval van de gemeente worden
verwacht? Is er bij de terechte
aandacht voor de
verantwoordelijkheid van de
gemeenten voor ex-gedetineerden
ook gedacht aan ex-tbs’ers? Geldt dit
ook in geval van contraire
beëindiging van de tbs-behandeling?

5
Hoe kan het dat de heer Y. B. van het
kastje naar de muur wordt gestuurd
om een geldig identiteitsbewijs te
krijgen, een voorwaarde om inkomen
of huisvesting te verwerven? Wat
gaat hier mis bij de gemeente en/of
de Immigratie- en Naturalisatiedienst
(IND)? Hoe is het mogelijk dat niet al
in de kliniek is nagedacht over het
verlengen of aanvragen van het
identiteitsbewijs?

6
Hoe is het mogelijk dat door geen
enkele instantie rekening lijkt te zijn
gehouden met het niet-verlengen van
de tbs-maatregel van de heer Y. B.,
terwijl deze niet-verlenging juist door
de deskundigen werd bepleit?

7
Welke maatregelen gaat u nemen om
te voorkomen dat iemand vrij komt
uit een tbs-kliniek zonder enige
betrokkenheid van de reclassering of
begeleiding vanuit de gemeente?

8
Ziet u mogelijkheden deze vragen te
beantwoorden voor het algemeen

overleg over tbs-onderwerpen dat
gepland staat op 11 november 2009?

1 Netwerk, 31 juli 2009: «Weg met tbs?»
http://www.netwerk.tv/uitzending/2009-
07-31/weg-met-tbs
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